
  
 
 

 
 

Kraków, dnia 2 lipca 2025 roku  

 
Do  
Aleksandra Miszalskiego 
Prezydenta Miasta Krakowa  
pl. Wszystkich Świętych 3-4 
30-004 Kraków  

 

Dotyczy:  budowy kanalizacji sanitarnej w ul. Narcyza Wiatra – ciąg dalszy 

 

INTERPELACJA 

Szanowny Panie Prezydencie,  

 w oparciu o art. 24 ust. 3 Ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 roku (Dz. U. 

1990 Nr 16 poz. 95 z późniejszymi zmianami), zwracam się do Pana z interpelacją w następującej 

sprawie. 

W odpowiedzi na interpelację dotyczącą budowy kanalizacji sanitarnej w ul. Narcyza Wiatra 

wskazano, że Wodociągi Miasta Krakowa planują w I kwartale 2026 r. ogłosić przetarg na budowę 

kanalizacji na odcinku od włączenia do istniejącego odbiornika ścieków zlokalizowanego w rejonie 

budynku przy ul. Narcyza Wiatra 2A, do wysokości skrzyżowania ul. Narcyza Wiatra z ul. Pysocice. 

Rozpoczęcie prac budowlanych ma nastąpić przed 10 sierpnia 2026 r.  

Po publikacji w BIP odpowiedzi zgłosili się do mnie mieszkańcy dalszej części wspomnianej ulicy, za  

skrzyżowaniem z ul. Pysocice, wskazując, że ich nieruchomości (12 domów i kilka działek 

budowlanych) z niezrozumiałych powodów zostały pominięte w planowanej inwestycji. Niedawno 

w tej sprawie zwrócili się z prośbą o pomoc również do radnych dzielnicy XVIII, czego efektem było 

podjęcie przez Zarząd dzielnicy uchwały nr 82/2025 z dnia 2 czerwca 2025 r. W reakcji na tę uchwałę 

Wodociągi Miasta Krakowa przyjęły wnioskowane zadanie do realizacji w ramach Programu 

inwestycyjnego Budowa Infrastruktury Sanitarnej (BIS) dla dzielnic Krakowa.  

Co do zasady zadania ujęte w BIS realizowane są przez Wodociągi Miasta Krakowa  w kolejności ich 

przygotowania i zgłoszenia do programu. W przypadku ponad kilometrowego odcinka ul. Narcyza 

Wiatra, którego sprawa dotyczy, oznaczałoby to rozłożenie inwestycji polegającej na budowie 



  
 
 

 
 

kanalizacji sanitarnej na dwa odsunięte od siebie w czasie etapy. Zasadnym wydaje się więc apel 

mieszkańców, by oba zadania połączyć bądź realizować jedno zaraz po drugim. Byłoby to 

rozwiązaniem nie tylko sensowniejszym, ale zapewne również bardziej opłacalnym ekonomicznie 

i generującym mniejsze problemy dla mieszkańców, związane z prowadzoną budową. 

Mając na uwadze powyższe, uprzejmie proszę o informację, czy możliwe jest połączenie obu 

opisanych zadań bądź zaplanowanie budowy kanalizacji sanitarnej na drugim, krótszym odcinku 

ul. Narcyza Wiatra (zadanie niedawno dodane do Programu BIS) w taki sposób, by możliwe było 

zachowanie ciągłości inwestycji w terenie. 

Z wyrazami szacunku, 

 
Łukasz Gibała 


